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Huurcontract De Driehoek 
Ons huurcontract met gemeente is verlengd voor tien jaar. 
Op 1 januari 2015 is er via de AVVN een huurcontract gesloten met de gemeente voor tien jaar, wat daarna 
steeds stilzwijgend verlengd wordt met 10 jaar. Dit huurcontract moet 12 maanden van te voren opgezegd 
worden, als zich dat voordoet. Aangezien op 1 januari 2024 het huurcontract niet is opgezegd door de 
gemeente zullen we op 1 januari 2025 een nieuwe huurperiode ingaan van 10 jaar dus tot 2035. Hoera !! Dit 
geldt voor alle Utrechtse volkstuinen.  
 
ALV 
De ALV op 6 april was goed bezocht met 26 leden. Het concept verslag zal aan iedereen toegestuurd worden. 
Precies op tijd waren de statuten de dag ervoor gepasseerd bij de notaris. Een paar punten uit deze 
vergadering: 

- De vergadering heeft twee nieuwe bestuursleden gekozen: Ben van Schip als penningmeester en Ina 
Bakker als secretaris (zij deed al een tijd mee in het bestuur. Omdat Yvonne Goester ziek was zal zij later dit 
jaar afscheid nemen als secretaris. Anne ter Heege is bedankt voor het waarnemen de afgelopen tijd van 
het betalingsverkeer. Henk Rienties heeft nogmaals benadrukt dat hij volgend jaar zal aftreden als 
voorzitter. 

- Het bestuur gaat meer inzetten op het splitsen van tuinen, zodat mogelijk meer mensen kunnen genieten 
van een tuin.  

- Bij het openen van de wachtlijst zal ook uitdrukkelijk gevraagd worden naar belangstelling voor een 
kleinere tuin. (Op dit moment is het bestuur bezig een wachtlijst voor de bestaande wachtlijst te maken 
van alle mensen die toch hun belangstelling voor een tuin kenbaar hadden gemaakt na het sluiten van de 
wachtlijst). 

- Er is een commissie Huishoudelijk Reglement van start gegaan (Jan Duijghuisen, Herman van der Bij, Arja 
Ottink, Ina Bakker, Rob Peters en Henk Rienties). Ook deze commissie zal met ledenraadpleging werken 
alvorens met een concept te komen. 

- De singel commissie en de commissie recreatief medegebruik hebben zich uitgebreider gepresenteerd en 
hun activiteiten toegelicht.  
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   AVVN 
Op 20 april was er een ledenraadpleging en een ledenvergadering van de AVVN. Het gaat niet zo goed met de 
AVVN: ledenaantal daalt en inkomsten eveneens. Daarom wilde de AVVN via een ledenraadpleging horen hoe 
doelstelling en werkwijze aangepast moeten worden om toekomstbestendig te blijven. Dit was een 
interessante bijeenkomst waar we zeker meer van gaan horen. De ALV ’s middags bracht niet veel nieuws. 
 
AVG 
In het kader van de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) willen we er nog eens aan 
herinneren dat het niet is toegestaan om zomaar mensen te fotograferen en deze foto herkenbaar op bv onze 
app Driehoeksmaatjes te zetten. Hiervoor moeten de gefotografeerde mensen altijd toestemming verlenen.  
 
PFAS 
Er waren verontrustende berichten over mogelijke PFAS verontreiniging in de sloten bij ons in de buurt. Het 
gaat om extra verontreiniging vanuit de brandweerkazerne in Voordorp. De tuinenparken Ons Buiten en De 
Pioniers zijn via de waterlopen van Voordorp indirect aangesloten op de sloot achter de brandweerkazerne. 
Ze hebben nog niet besloten wat ze gaan doen, zoals extra onderzoek. 
Ons tuinenpark is aangesloten op de waterlopen van Tuindorp en heel indirect op die van Voordorp. Het 
bestuur heeft besloten om voorlopig af te wachten en contact te houden met Ons Buiten en De Pioniers. Als 
mensen toch bang zijn voor een verhoogde concentratie PFAS in onze sloten raden wij het aan om vooral 
regenwater te gebruiken. 
 
Werkdag op zondag? 
Voor sommige mensen kan het lastig zijn op de werkdagen of werkavonden mee te doen, bv omdat men 
jonge kinderen heeft met wie je op die momenten iets moet doen. Wie zou er nog meer belangstelling 
hebben voor een werkdag op bv de zondagochtend? Laat het ons weten. 
 
Oproepen: (reacties graag naar secretariaat@driehoektuin.nl ) 

- Het bestuur doet heel dringend een oproep om je kandidaat te stellen als voorzitter. Iedereen die wat 
bestuurservaring heeft en hart heeft voor natuurlijk tuinieren kan deze funktie vervullen. Je kunt bij Henk 
informatie vragen of de functieomschrijving opvragen. Je kunt dit jaar ook een tijdje mee draaien in het 
bestuur om te kijken of het wat voor je is.  

- De tuincommissie schouwt drie keer per jaar de tuinen. Het zou leuk zijn als er twee mensen bij komen die 
nog niet superlang een tuin hebben, bjvoorbeeld een jaar of vijf. Het is heel sociaal want je helpt door 
problemen te signaleren en suggesties te doen voor verbetering. Het is vooral heel inspirerend om zo'n 
rondje over het park te lopen en te zien welke mooie dingen anderen met hun tuin doen.  

- Wie zou hulp willen in zijn/haar tuin? Het kan zijn dat je door ziekte of een andere omstandigheid tijdelijk 
niet goed voor het onderhoud van je tuin kunt zorgen. Meld dit aan het bestuur. Wij kijken dan of er 
mensen zijn die je tijdelijk willen/kunnen helpen. Het mag duidelijk zijn dat als jij de tuin überhaupt niet 
meer goed kunt onderhouden, het tijd wordt om te overwegen de tuin op te zeggen ten gunste van de vele 
mensen op de wachtlijst.  
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